
 
 
 

Referat av styrelsens möte på K1 i Stockholm 21 september 2020 
 
Närvarande: Mats Holmstedt, Zeta Lång, Christian Martinius, Johanna Svensson, Benny Johnsson, 
Kasper Lillemose, Mikaela Hallstedt, Malin Alldén samt Lisa Olsson (adjungerad) 
 

• Ordförande Mats Holmstedt öppnade mötet. 

• Helgen den 25-27 september avlägger elva personer examen och en person gör endast 
teoriprovet. 

• För närvarande finns 20 personer som anmält intresse för att påbörja fortbildningens block 1. 

• Årsmötet genomfördes den 30 augusti. 21 personer deltog via länk varav 19 röstberättigade. 

• Styrelsen beslutar att ha nästa årsmöte, 2021, på Åbytravet utanför Göteborg. 

• Planeringen för SM 2021 och EM 2022 är i startgroparna. 

• Styrelsemedlemmarna fördelade ansvarsområden för det kommande verksamhetsåret, 
såsom till exempel årsmötet, SM, EM, höstmöte, fortbildningen, sponsring med mera  
mellan sig. 

• Styrelsen ska gå igenom föreningens stadgar och ta fram förslag på uppdateringar där så 
bedöms behövligt. 

• Några intressenter har visat intresse för att sponsra föreningens nya släp. Arbetet med 
villkoren för sponsringen fortskrider. 

• Styrelsen ska arbeta för att ta fram en sammanställning till intressanta och relevanta artiklar 
när det gäller forskning och vetenskap kring hovslageri. 

• 206 medlemmar har svarat på enkäten om behovet av hovslagare. Enkäten mejlades ut till 
cirka 450 medlemmar så bortfallet är stort. Det går därför inte att dra några säkra slutsatser 
men av de som svarat anser en majoritet att det finns behov av fler hovslagare. 
 


